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Ny samarbeidsavtale Bergen og Omland Friluftsråd  

 

 

Vedlegg 

Forslag til ny samarbeidsavtale mellom deltagerkommunane og Bergen og Omland Friluftsråd 

 
 

Framlegg til vedtak: 

Formannskapet i Austrheim kommune tilrår at kommunestyret gjev si tilslutning til den nye 
samarbeidsavtalen og at den trer i kraft 1.januar 2021. Vidare bekreftes det at kommunens 
representant(ar) med tilhørende vararepresentant(ar) til årsmøtet skal være kommunens 
representant(ar) og vararepresentant(ar) i representantskapet til Bergen og Omland Friluftsråd 
Kommunalt Oppgavefellesskap (BOF)”. 
 
Grunngjeving er gjeve i saksutgreiinga. 
 
Saka vert sendt til kommunestyret i Austrheim. 
 

Formannskapet - 118/20 - 22.10.2020 

 

FS - behandling: 

Kommunalsjef Thomas Lindås orienterte om saka. Dette er ei justering mykje på grunn av at det er 
nye kommunar, samt at det er lagt inn at BOF skal driva med innsamling av Marin forsøpling. 
Ordførar Per Lerøy sa at dette er innsamling av plast frå havet, basert på inntekter frå avgifta som er 
på plastposar. Skal i Austrheim bruka den kartlegginga som Neptun har gjort. 
Morten Sognnes (H) spurte om dei også tek inn plastbåtar, ordførar Per Lerøy (Ap) sa at dette er 
noko ein må spela inn. Sognnes viste til at det er mange som berre dumpar gamle plastbåtar og ikkje 
tek ansvar for desse. 
 
Handsaming i formannskapet: 
Samrøystes for rådmannens framlegg til vedtak. 
 

 



 

 

FS - vedtak: 

Formannskapet i Austrheim kommune tilrår at kommunestyret gjev si tilslutning til den nye 
samarbeidsavtalen og at den trer i kraft 1.januar 2021. Vidare bekreftes det at kommunens 
representant(ar) med tilhørende vararepresentant(ar) til årsmøtet skal være kommunens 
representant(ar) og vararepresentant(ar) i representantskapet til Bergen og Omland Friluftsråd 
Kommunalt Oppgavefellesskap (BOF)”. 
 
Grunngjeving er gjeve i saksutgreiinga. 
 
Saka vert sendt til kommunestyret i Austrheim. 
 

 

Kommunestyret - 101/20 - 12.11.2020 

 

KS - behandling: 

Kommunalsjef Thomas Lindås orienterte om saka, som er ei oppdatering med samanslåtte 
kommunar og mindre endringar elles. 
Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at BOF også skal koordinera innsamling av marint avfall framover. 
Reidar Øksnes (Sp) spurte om BOF skal handheva noko i samband med marint avfall. Ordførar Lerøy 
sa at det er sett av midlar til innsamling av plast i skjergarden, utført av profesjonelle aktørar. Dette 
er eit prosjekt som går frå 2021 til 2023, der BOF skal koordinera arbeidet i sine 
medlemskommunarar, på vegner av miljøavdelinga hjå Fylkesmannen i Vestland. 
Øksnes (Sp) ba om at ein sikra seg avtalar med private grunneigarar der det skal ryddast i strandsona, 
og viste til at det ein del strandsone som er beiteareal. Ordførar Lerøy svara at dette er noko 
Fylkesmannen har fokus på, mellom anna for å sikra areal der fuglar hekkar.  
Øksnes (SP) sa vidare at det er bra at dette vert sett i system, men at ein må sjå nøye på mellom anna 
lagring av innsamla plast. 
Handsaming i kommunestyret:  
Samrøystes for rådmannens framlegg til vedtak. 
 

 

KS - vedtak: 

Kommunestyret gjev si tilslutning til den nye samarbeidsavtalen og at den trer i kraft 1.januar 2021. 
Vidare bekreftes det at kommunens representant(ar) med tilhørende vararepresentant(ar) til 
årsmøtet skal være kommunens representant(ar) og vararepresentant(ar) i representantskapet til 
Bergen og Omland Friluftsråd Kommunalt Oppgavefellesskap (BOF)”. 
 
Grunngjeving er gjeve i saksutgreiinga. 
 
Saka vert sendt til kommunestyret i Austrheim. 
 

 

Saksopplysninger: 

Bakgrunn 

Bakgrunnen for saka er mellom anna krav i ny kommunelov der vedtektene må erstattast med ein 



 

 

samarbeidsavtale. Vidare er det tatt høgde for samanslåing av kommunar og oppgåvene til BOF er 
tydelegare definert. Til slutt er det mellom anna gjort feilrettingar og språkvask.  

Vurdering 

Rådmannen tilrår at ein slutter seg til forslagt til samarbeidsavtale. Vidare at allereie utpeikte 
årsmøterepresentantar fortset i sine verv som representantar i representantskapet. 

 
Det vert vist til vedlagte forslag til ny samarbeidsavtale der det er gjort greie for alle endringar i 
vedtektene samt gjeve utfyllande utgreiing kring endringane. Vedlegget inneheldt og nye vedtekter.  

 

 

 

         

 

  


